
ĶEKAVAS NOVADA DOME 
 

Gaismas iela 19 k-9-1, Ķekava, Ķekavas novads, LV-2123, 

tālrunis 67935803, e-pasts: novads@kekava.lv 

 

1 

 

 

DROŠĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 12. 

 

 

2023. gada 24. augustā.  

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 09:00. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Voldemārs Pozņaks 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Rihards Gorkšs, Arnolds Keisters, Ints Vancāns, Gatis Līcis.  

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Īpašumu pārvaldes vadītājs 

Edgars Melnieks, Būvvaldes vadītāja  Inga Šuldrika, Attīstības un būvniecības pārvaldes 

vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, Ceļu inženieris Raivis Strauts.  

 

Reģionālās pašvaldības policijas priekšnieks Māris Bomiņš. 

 

Ķekavas novada iedzīvotājs – Gatis Legzdiņš.  

 

 

 

Darba kārtība 

1. Pašvaldības policijas atskaite par jūlija mēnesi;  

2. Par sadarbību transportlīdzekļu apstāšanās un stāvēšanas noteikumu kontrolē ar valsts 

akciju sabiedrību “Ceļu satiksmes drošības direkcija”;  

3. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu īp. Meža iela 45, 53, Baložos;  

4. Par mototransporta pārkāpējiem pār tiltiņu  Olekte;  

5. Par izvietotām ceļa zīmēm pie tiltiņa pār Olekti;  

6. Par bērnu drošību uz Ziemeļu ielas braucamās daļas;  

7. Par atteikumu izskatīt pēc būtības privātpesonas A.Z. iesniegumu;  

8. Informatīvs - par ceļa zīmju izvietošanu Žagaru ceļš, Kalnliepas ceļš, Daugmales 

pagastā;  
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Voldemārs Pozņaks atklāj sēdi. 

 

Darba kārtība 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks.  

 

Jautājumu par darba kārtību un priekšlikumu nav, debatēt neviens nevēlas un V. Pozņaks 

aicina balsot par darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 24. augusta sēdes darba kārtību. 

 

 

1. Pašvaldības policijas atskaite par jūlija mēnesi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:02:40) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš. Sniedz atskaiti par Pašvaldības policijas darbu jūlija 

mēnesī. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

RPP atskaite par jūlija mēnesi pieņemta zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

2. Par sadarbību transportlīdzekļu apstāšanās un stāvēšanas noteikumu kontrolē ar valsts 

akciju sabiedrību “Ceļu satiksmes drošības direkcija” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:08:59) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš. Ir sagatavots lēmumprojekts par sadarbību 

transportlīdzekļu apstāšanās un stāvēšanas noteikumu kontrolē ar valsts akciju sabiedrību 

“Ceļu satiksmes drošības direkcija”.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par izstrādāto 

lēmumprojektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par sadarbību transportlīdzekļu apstāšanās un stāvēšanas noteikumu kontrolē ar valsts 

akciju sabiedrību “Ceļu satiksmes drošības direkcija”, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 
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3. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu īp. Meža iela 45, 53, Baložos 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:21:34) 

 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Pāšvaldībā ir saņemta sūdzība no privātpersonas par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajiem īpašumiem Meža ielā 45 un 53, Baložos, 

Ķekavas novadā. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks, Ints Vancāns, Gatis 

Legzdiņš, Juris Križanovskis. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pašvaldībai sagatavot sūdzības iesniedzējam  atbildi ņemot vērā DK sēdē lemto, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

4. Par mototransporta pārkāpējiem pār tiltiņu  Olekte 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:01:03) 

 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Pāšvaldībā ir saņemta sūdzība no privātpersonas par  

gājēju tiltu pāri Olektei, kur regulāri turpina braukt mototransports. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās -  Voldemārs Pozņaks, Edgars Melnieks.  

 

Debašu sadaļā izsakās  - Arnolds Keisters. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pašvaldībai sagatavot atbildi iesniedzējam atbilstoši Drošības komitejas sēdē 

lemtajam, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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5. Par izvietotām ceļa zīmēm pie tiltiņa pār Olekti 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:23:22) 

 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Pāšvaldībā ir saņemta sūdzība no privātpersonas par  

izvietotām ceļa zīmēm pie tiltiņa pār Olekti. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pašvaldībai sagatavot atbildi iesniedzējam atbilstoši Drošības komitejas sēdē 

lemtajam, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

6. Par bērnu drošību uz Ziemeļu ielas braucamās daļas 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:24:48) 

 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Pāšvaldībā ir saņemts iesniegums  par pastiprinātu 

drošības nodrošināšanu uz Ziemeļu ielas braucamās daļas. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Voldemārs Pozņaks, Gatis Līcis, Raivis Strauts, Edgars 

Melnieks, Arnolds Keisters. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pašvaldībai sagatavot atbildi iesniedzējam atbilstoši Drošības komitejas sēdē 

lemtajam, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

7. Par atteikumu izskatīt pēc būtības privātpesonas A.Z. iesniegumu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:57:09) 

 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne. Ķekavas novada pašvaldībā 2023.gada 18.jūlijā saņemts 

privātpersonas iesniegums par Ķekavas novada būvvaldes 2023.gada 22. jūnija lēmuma 

apstrīdēšanu sakarā ar pieļautajiem procesuālajiem pārkāpumiem un lēmuma pielikuma 

prettiesiskumu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Voldemārs Pozņaks, Jānis Zvaigzne, Inga Šuldrika 
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Atbalstīt lēmumprojektu par atteikumu izskatīt pēc būtības privātpesonas A.Z. 

iesniegumu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

8. Informatīvs - par ceļa zīmju izvietošanu Žagaru ceļš, Kalnliepas ceļš, Daugmales 

pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:17:19) 

 

Par jautājumu ziņo Raivis Strauts.  Ķekavas novada pašvaldībā ir saņemts iesniegums par 

Satiksmes organizācijas tehnisko līdzekļu uzstādīšanu posmā - Žagaru ceļš un Kalnliepas ceļš, 

Daugmales pagastā. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Voldemārs Pozņaks, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Raivis 

Strauts. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Neatbalstīt ieceri ierobežojošo ceļa zīmju izvietošanu Žagaru ceļš, Kalnliepas ceļš, 

Daugmales pagastā, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.11:47 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Voldemārs Pozņaks 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


